

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 22-04-2021 09:14:56 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 22-04-2021 AM 09:14:56
The Extraordinary General Assembly Meeting of SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC was held on 1:00 On 21-04-2021 at via zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 96.96%.	عقدت الهيئة العامة لشركة سنيورة للصناعات الغذائية بتاريخ 2021-04-21 على 1:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر تطبيق زووم وبنسبة حضور 96.96 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 27000000 to 28000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 27000000 سهم/دينار إلى 28000000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
Approving the increase of the company's capital from 27,000,000 Jordanian Dinars to 28,000,000 Jordanian Dinars. Which is equivalent to a 1,000,000 JD increase and in the percentage of 3.7% of the paid capital, through capitalizing the accumulated profits to the capital and distributing it as free stocks to the shareholders each according to his contribution in the Capital	1. المصادقة على التصويت على إقرار زيادة رأس مال الشركة من 28,000,000 دينار إلى 28,000,000 دينار أي بمقدار 1,000,000 دينار وبنسبة 3.7% من رأس المال المدفوع وذلك عن طريق رسملة الأرباح المدورة المتراكمة إلى رأس المال وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين كلا حسب نسبه مساهمته في رأس المال .
Other:	أخرى:
 Approved Electing a new board of directors for the company as below: (3) seats for the Arab Palestinian Investment Company, APIC. (1) A seat for Aswaq for the investment portfolios. (5) seats for the independent members, they are (Mr. Shahem Alwir, Mr. Ali Al Akkad, Mr. Amin Abdel Rahim, Mr. Lana ghanem, and H.E Mrs. Suzan Affaneh). 	 1. المصادقة على انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة مكون مما يلي: (3) مقاعد للشركة العربية الفلسطينية للاستثمار ايبك. 1)) مقعد لشركة اسواق للمحافظ الاستثمارية. (5) مقاعد للاعضاء المستقلين وهم (السيد شهم الور، السيد علي العقاد، السيد أمين عبد الرحيم، السيدة لانا غانم، معالي السيدة سوزان عفانة).



Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
 Approved Electing a new board of directors for the company as below: (3) seats for the Arab Palestinian Investment Company, APIC. (1) A seat for Aswaq for the investment portfolios. (5) seats for the independent members, they are (Mr. Shahem Alwir, Mr. Ali Al Akkad, Mr. Amin Abdel Rahim, Mr. Lana ghanem, and H.E Mrs. Suzan Affaneh). 	 1. المصادقة على انتخاب مجلس إدارة جديد للشركة مكون مما يلي: (3) مقاعد للشركة العربية الفلسطينية للاستثمار ايبك (1) مقعد لشركة اسواق للمحافظ الاستثمارية. (5) مقاعد للاعضاء المستقلين وهم (السيد شهم الور، السيد علي العقاد، السيد أمين عبد الرحيم، السيد لانا عانم، معالي السيدة سوزان عفانة).
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Bahaa Al Qashash Position: Shareholders department manager and chief of account	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Bahaa Al Qashash المنصب: مدير قسم المساهمين ومدير الحسابات